
Svar till motion Stadsodling för integration och sociala möten 

Att kommunen ska starta ett integrationsprojekt kring stadsodling 

tillsammans med andra intresserade aktörer tycker jag och MP nacka 

är något positivt och bra. Segregation och utanförskap har blivit ett 

problem i kommunen, och ett stort problem kräver en storartad 

lösning.  Om integration och mångfald är ett viktigt mål för kommunen 

kan vi inte luta oss tillbaka och hoppas att medborgarna ska klara sig 

själva utan stöd av kommunen.  I så stora frågor som integration och 

mångfald ska Nacka kommun initiera ett ordentligt projekt med 

tydliga mål och tillräkligt med medel för att driva det tills det lyckas 

och kanske om något år överlåta det till en förening som bildas av 

människor med olika bakgrund men som har samma vision om 

framtiden. Det är då vi kan säga att kommunen har bidragit till att 

samla människor med olika bakgrund kring ett gemensamt intresse 

kring en gemensam framtid.   
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